

七人欖球球隊出場表 Rugby Sevens Team Sheet

學校名稱 School Name :			
比賽日期 Match Date :		球衣顏色 Jersey Colour :	
比賽場地 Match Venue :	KP / HV / TSW	比賽組別 :	男 Boys / 女 Girls A / B / C

每場比賽以 12 名球員作賽 (7 名正選及 5 名後備)。請選擇球員並於空格內加上“√”。

Each game consists of 12 players with 7 players on the field, 5 reserve. Please select players and put a “√” in the appropriate box.

	姓名 Name	運動員註冊證號碼 HKSSF Student Registration Card No	1	Official Use	2	Official Use	3	Official Use
	中文 / English							
1								
2								
3								
4								
5								
6								
7								
8								
9								
10								
11								
12								
13								
14								
15								
16								
17								
18								

***請於每一場比賽前 20 分鐘將球隊出場表及 23-24 年度中國香港學界體育聯會運動員註冊證交予賽會核對。**

***Please submit this team Sheet together with 23-24 HKSSF Student Registration Card to the Tournament Officials 20 minutes before the commencement of each game.**

球員需接受 4-8 節,合共不少於 4 小時對抗性訓練 (包括學校, 球會或香港青年軍練習) 方可參加比賽。

***All students must have completed at least 4 hours of consistent contact training in 4 to 8 consecutive sessions. (Including School, Club & HK National Age Grade Training) in order to be eligible to participate in the HKSSF Rugby Sevens Competition.**

老師姓名 Teacher : _____ 老師簽署 Signature : _____